
GemeenteBelangen Groot Berlare 

Uit de gemeenteraad 
v.u. Wim Arbijn, Kruisstraat 45, 9290 Overmere  

 

Beste leden, 
 

Op de gemeenteraad van oktober vinden we een punt terug dat onze wenkbrauwen doet fronsen. 

Het bestuur kiest om voor het zwerfkatten project in zee te gaan met Rato vzw. Wanneer we alles 

bekijken een voor ons onbegrijpelijke keuze. Het kost meer en de dienstverlening is minder…. 

Volgens GemeenteBelangen geen teken van goed bestuur alvast…. 

 

 

 

 

Wim Arbijn, gemeenteraadslid GemeenteBelangen 

Tel. 0486 / 42 13 24 

E-mail: wim.arbijn@gmail.com 

Gemeenteraad 

• Sinds 2016 loopt in onze gemeente een 

project om zwerfkatten te steriliseren. De 

gemeente vond hiervoor een partner in 

eigen gemeente Wheels for Animals 

(W4A). Tot juli dit jaar werden binnen dit 

project 469 zwerfkatten gevangen. Na hun 

behandeling werden de volwassen katten 

teruggezet, de kittens kregen een nieuwe 

thuis. Het huidige bestuur heeft ondertus-

sen de samenwerking niet verlengd en wil 

nu in zee gaan met Rato vzw. Eén jaar via 

Rato vzw kost de gemeente 4.673,72€. De 

kost van W4A van 2016 tot juli 2019 be-

droeg 2.675,00€. Eén jaar Rato kost bijna 

het dubbele van 4 jaar W4A. Tevens voor-

ziet Rato vzw slechts 4 vangmomenten 

over het volledige jaar, terwijl bij W4A dit 

op afroep gebeurde. We gaan minder 

dienstverlening krijgen voor meer geld, 

geen teken van goed bestuur als je het 

ons vraagt. De schepen bleef ook het ant-

woord schuldig op de vraag hoe de ge-

meente zal voldoen aan de verplichting 

van het Besluit van de Vlaamse Regering 

van 23 februari 2018 waarbij de gemeente 

verplicht wordt om vrijgelaten zwerfkatten 

gecontroleerd te voederen en 

van beschutting te voorzien, iets wat W4A 

gratis deed. Tevens zullen huiskatten die 

gevangen worden en geen halsband dra-

gen en niet-gechipt zijn afgevoerd worden 

naar een asiel. Op onze vraag wanneer 

het laatste overleg met W4A geweest was, 

bleek dat er onder het huidige bestuur nog 

GEEN contact was. Was er misschien een 

andere reden om niet langer met W4A in 

zee te gaan? 

• De gemeente koopt nieuwe werkkledij 

voor zijn medewerkers, de raming be-

draagt 30.000,00€. Op vraag van Ge-

meenteBelangen zal worden opgenomen 

dat deze loeten voldoen aan de “Schone 

kleren” campagne en dus niet mag ver-

vaardigd zijn via kinderarbeid in lage loon-

landen. 

• De gemeente keurde de overdracht van 

de openbare verlichting aan distributienet-

beheerder Imewo goed. Dit brengt de ge-

meente 112.477€ cash op en  337.430€ in 

niet-stemgerechtigde en niet-

dividendgerechtigde aandelen. In ruil staat 

Imewo in voor de investeringen en het on-

derhoud van de openbare verlichting (ten 

koste van een verminderd dividend voor 

de gemeente). De elektriciteitskost blijft 



ten last van de gemeente. Het aantal leds 

zou tegen 2030 2.781 lichtpunten moeten 

bedragen. Dit zou tegen 2030 een ener-

giewinst van 424.018 kWh moeten op-

brengen en de CO2 uitstoot met 98.372 kg 

moeten verminderen. Dit weliswaar wan-

neer het voorgestelde schema kan aange-

houden worden, want het directiecomité 

van Imewo beslist over het budget en in-

dien dit niet voldoet gaat het tempo naar 

beneden…. Ondanks alle bedenkingen en 

opmerkingen gaan we met GemeenteBe-

langen akkoord met deze overname, in de 

wetenschap dat wanneer we het zelf zou-

den moeten bekostigen wij dit zeker niet 

kunnen halen. 

• Een  nieuw bibliotheekreglement werd 

goedgekeurd. Het reglement bestaat uit 2 

delen: een eerste deel dat in elke biblio-

theek van “De Leesdijk” hetzelfde is en 

een tweede deel waarin specifieke bepa-

lingen voor onze bibliotheek staan. Geïn-

teresseerden kunnen het bij mij bekomen. 

• Het waterfeest 2019 kostte in het totaal 

37.331,52€ wat binnen het voorziene bud-

get van 50.000,00€ valt. Er waren 3.244 

gratis bezoekers (o.m. kinderen –16 jaar) 

en 9.373 betalende bezoekers goed voor 

een inkomst van 68.540,52€. Daarnaast 

waren eer ook nog inkomsten van parking, 

subsidie, markt, sponsors,… goed voor 

9.873,75€. De inwoners die vooraf hun 

toegangsbandje haalden brachten 

8.013,00€ binnen. Met het extra budget 

dat wij voorstelden, hadden onze inwoners 

gratis kunnen deelnemen… 

• In het kader van de BBC (boekhouding) 

werden de beleidsdomeinen en de be-

leidsvelden voor de nieuwe meerjaren-

planning vastgelegd. 

• De (aangepaste) beleidsvisie op leerlin-

genbegeleiding in de gemeenteschool te 

Uitbergen werd goedgekeurd. 

• Door een vergissing in het verleden blijkt 

de Finse piste in Overmere deels op privé 

terrein te lopen. De gemeente koopt dit 

stukje grond van 166 m² nu aan voor 

7.000,00€.  

• De uitbreiding van het waterleidingnet 

voor de KMO zone (Goudberg) is goedge-

keurd.  

• De dagorde van de algemene vergadering 

van Imewo en de dagorde van de algeme-

ne vergadering van Blijdorp werden goed-

gekeurd en het standpunt bepaald. 

• Vanuit de oppositie kwam de vraag om in 

de meerjarenbegroting een budget te 

voorzien voor het aanleggen van een par-

king in het gedeelte tussen Brugstraat en 

Galgenbergstraat, iets wat wij ten volle 

steunen. 

• Eveneens kwam de vraag om aan de pro-

vincie te vragen om een hondenloopweide 

in te richten op de Nieuwdonk. Hierover 

wordt onderhandeld. Er zou ook voor één 

in Berlare worden uitgekeken. 

• GemeenteBelangen vroeg ook om het 

fietspad en het voetpad aan het Boeren-

krijgpark, dat nu vol ligt met afgevallen bla-

deren op te kuisen. Hetzelfde ook voor de 

Frankrijkstraat langs de kasteelzijde. Men 

zou dit volgende week doen. 

OCMW raad 

• De OCMW raad stelde de beleidsdomei-

nen en de beleidsvelden voor het meerja-

renplan vast. 

 

Noteer alvast in jullie agenda: 

 

12 december 2019  

cafetaria Gemeentelijke feestzaal  

Burgs De Lausnaystraat 79 Overmere 

 

19u00  Algemene ledenvergadering 

GemeenteBelangen 

 

20u00    4e Volksvergadering 

 

 

 


